
Onderstaande ter beantwoording van de vragen m.b.t. De Terp:

Verantwoordelijkheid voor communicatie over en rond de bouwwerkzaamheden ligt primair bij de 
ontwikkelaar c.q. aannemer. Daarbij worden zij verplicht een zogenaamd BLVC-plan (‘Bereikbaarheid, 
Leefbaarheid, Veiligheid, Communicatie’) op te stellen en aan de gemeente aan te leveren, waarin 
beschreven staat hoe de overlast op de omgeving kan worden beperkt en wie het aanspreekpunt is.

Met de ontwikkelaar is daarbij op voorhand al de harde afspraak gemaakt dat gebruik gemaakt gaat 
worden van de Bouwapp, als communicatie instrument tijdens de sloop en bouw. Dit is dan ook het 
primaire kanaal voor communicatie vanuit de aannemer en voor vragen danwel klachten vanuit 
omwonenden. Daarnaast zal vanuit de gemeente nauw contact worden gehouden met de aannemer 
rond het verstrekken van nieuws- en informatiebrieven aan direct omwonenden, met de te maken 
afspraken uit het BLVC-plan als uitgangspunt.

Vanuit de gemeente is een omgevingsmanager voor In de Bogaard aangesteld (Rosanne van Vliet), 
die als vast aanspreekpunt fungeert voor bewoners en ondernemers. Zij beheert de Bouwapp van de 
zijde van de gemeente en heeft nu bijvoorbeeld al korte lijnen met de bewoners van de Prins Johan 
Frisopromenade (woonblok van Woonhave), direct grenzend aan De Terp.

Nota zienswijze de Terp
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3.6/3.7 Graag alle afspraken m.b.t. woonoverlast en overlast in de openbare ruimte die t.z.t gemaakt 
gaan worden door ontwikkelaar/bouwer met Woonhave graag ook in email richting Rijswijksbelang. 
RB heeft ervaren dat nu al bij div. bouwinrichtingen teveel overlast wordt ervaren door omwonenden 
of is geweest. 

Is er voor bouwoverlast binnen de gemeente een vast aanspreekpunt? Zo ja, dan
graag op schrift bevestigen welke afdeling dit is of wie dit is? En dit richting de fractie van RB sturen.
Zo nee, kan dit nog gecreeërd worden?!


